

21st April 2015

21 ابريل 2015

Mr. Hasan Abdulrahman Al Sirkal
Executive Vice President – Chief Operations
Officer
Head of Operations division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

**Subject: News Published on 20th April 2015
Entitled “Arabtec Negotiates NBAD and
Union National Bank For Financing Phase
One of the One Million Units Project”**

**الموضوع: الخبر المنشور بتاريخ 20 ابريل 2015 بعنوان
ارابتك تفاوض بنكي أبو ظبي الوطني والاتحاد الوطني
لتمويل المرحلة الأولى من مشروع المليون وحدة**

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the above subject, and your letter No. Ld-NM-2015 dated 21st April 2015, the Company wishes to state that it is conducting a series of discussions with several local and international banks in relation to the financing of Phase One of the One Million Housing Units Project in Egypt (“the Project”). In this regard, the Company is confident that the appropriate financing will be obtained according to the best conditions in fulfillment of the best interests of the Company and its shareholders.

Furthermore, we reconfirm what was set out in previous letters, that the Company will be signing the final contract for phase One of the

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وكتابكم رقم Ld-NM-2015 المؤرخ في 21 ابريل 2015 (“الكتاب”) تبدي الشركة بانها تجري سلسلة مباحثات ونقاشات مع عدة بنوك محلية وعالمية فيما يتعلق بتمويل المرحلة الأولى من مشروع المليون وحدة سكنية في مصر “المشروع”. وبهذا الخصوص تبدي الشركة بانها واثقة بانه سيتم توفير التمويل المناسب وفقا لأفضل الشروط لتحقيق أفضل المصالح للشركة ومساهميها.

كما ونؤكد على ما تم الإشارة اليه في كتب سابقة، حول ان الشركة ستقوم بأقرب فرصة ممكنة بتوقيع العقد النهائي

Project with the new Urban Authority of the Egyptian Ministry of Housing at the earliest opportunity. The Company further confirms that it put Egypt Project among its top priorities, as it is of great importance since it is considered one of the largest projects in the region and would contribute to the Company's success and progress and would achieve the best interests of the Company and its shareholders.

We will keep you informed of any developments which may require disclosure in accordance with what would be reached at the time, and in line with disclosure and transparency principles and the applicable laws and regulations.

Sincerely yours,

Wassel Al Fakhoury
Board Member
Group General Counsel



أرابتك القابضة ش.م.ع.
Tel: 3400700
P.O.Box: 3399
DUBAI - U.A.E.
Arabtec Holding PJSC

للمرحلة الأولى من المشروع مع هيئة التجمعات العمرانية الجديدة التابعة لوزارة الإسكان المصرية وأنها تضع المشروع على رأس أولوياتها لما يتمتع به من أهمية بالغة باعتباره احد اكبر المشاريع بالمنطقة، ومن شأنه المساهمة في مسيرة نجاح وتقدم الشركة وتحقيق افضل المصالح للشركة والمساهمين.

وستقوم بأعلامكم عند حصول اية مستجدات تستدعي الإفصاح وفقا لما سيتم التوصل اليه في حينه، وبما يتناسب مع مبادئ الإفصاح والشفافية والقوانين والأنظمة المعمول بها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

واصل الفاخوري
عضو مجلس الإدارة
المستشار العام للمجموعة